

January 27, 2021

To: All Pioneer Manor residents, families and substitute decision makers

Re: COVID-19 Vaccine Update

We are pleased to share that 89% of our residents voluntarily received the first dose of the Moderna COVID-19 vaccine today. With the support of Pioneer Manor registered and support staff, along with the assistance of Public Health Sudbury & Districts, the immunization clinic went very smoothly. We are very excited to be able to offer this protection to our residents.

It is anticipated that the second dose of the Moderna vaccine will be administered in 28 days. The health and safety of our residents will continue to be monitored post vaccinations, and any change in status will be communicated.

In addition, we had 33 doses of the vaccine remaining and we were able to vaccinate 33 high risk staff members. We do not know when the vaccine will be available for remaining staff and essential caregivers. Our efforts will continue over the next two weeks, and a registered staff member will be in contact to obtain consent from all caregivers.

Please feel free to contact us at pmcommunications@greatersudbury.ca should you have any questions.

Sincerely,



Aaron Archibald
Director



Glenda Gauthier
Manager of Resident Care



Dr. Maurice St. Martin
Medical Director, Pioneer Manor

c.c.: Councillor Geoff McCausland, Chair, Community Services Committee
Ed Archer, Chief Administrative Officer
Steve Jacques, General Manager, Community Development
Dianna Foster and Terry Martyn - Family Council
Maria Aprea - Resident Council



Le 27 janvier 2021

Objet : Mise à jour sur le vaccin contre la COVID-19

À l'attention des résidents du Manoir des pionniers, de leur famille et de leurs mandataires spéciaux

Nous sommes heureux de vous informer qu'aujourd'hui, 89 % de nos résidents ont reçu volontairement une première dose du vaccin contre la COVID-19 de Moderna. Grâce à l'appui que nous avons reçu de la part des employés autorisés et des travailleurs de soutien du Manoir des pionniers et à l'aide que nous a procurée Santé publique Sudbury et districts, la clinique de vaccination s'est très bien déroulée. Nous sommes vraiment ravis de pouvoir offrir cette protection à nos résidents.

Nous prévoyons administrer la deuxième dose du vaccin de Moderna dans 28 jours. La santé et la sécurité de nos résidents continueront d'être surveillées après la vaccination et tout changement dans leur état de santé vous sera communiqué.

Notez aussi qu'il nous restait 33 doses du vaccin et que nous avons donc pu vacciner 33 employés à risque élevé. Nous ne savons pas quand le vaccin sera disponible pour les autres employés et les personnes soignantes essentielles. Nous poursuivrons nos efforts au cours des deux prochaines semaines et un membre autorisé du personnel communiquera avec toutes les personnes soignantes afin d'obtenir leur consentement.

Si vous avez des questions, n'hésitez surtout pas à communiquer avec nous à pmcommunications@greatersudbury.ca.

Sincèrement,



Aaron Archibald
Directeur



Glenda Gauthier
Gestionnaire des soins aux résidents



D^r Maurice St. Martin
Directeur médical

- c. c. Conseiller Geoff McCausland, président du Comité des services communautaires
Ed Archer, administrateur en chef
Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire
Dianna Foster et Terry Martyn – Conseil des familles
Maria Aprea – Conseil des résidents

